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Interpellation angående patientsäkerheten vid Östersunds sjukhus 
Ställd till Tom Silverklo (C), inskickad 210401 

Ncdstängningen av de 4 palliativa onkologiska vårdplatserna gör att kirurgen nu har 
historiskt få vårdplatser, 36 stycken, jämfört med normala 52. Anledningen tiLI 
neddragningen är inte att behovet inte finns, de dras ner på grund av att 
verksamheten inte har personal nog att bemanna dem. 

Häromveckan larmade 12 överläkare vid kirurgavdelningen på Östersunds sjukhus 
om att patientsäkcrheten är hotad när utlokaliserade patienter vårdas av personal, 
som inte hat vana att sköta de sjukdomstillstånd patienten har. Att det föreligger en 
sådan risk belyses med all önskvärd tydlighet av det pågående Lex :Maria-ärendet, 
som just nu behandlas av IVO. 

I media uttryckte Tom Silverklo (C) förvåning över att de 4 vårdplatserna dragits 
ned, trots att detta rapporterades och kritiserades i lokalmedia redan 3 veckor 
tidigare. 

Vid regionfullmäktige i februari anklagade du mig och mitt parti för att "måla 
världen mörkare än vad den är" när jag frågade dig huruvida patientsäkerheten 
påverkats. 'Mot bakgrund av nödropet från 12 överläkare, gör jag ändå samma sak 
idag. 

Mina frågor är: 

- Anser du att vården vid Östersunds sjukhus är patientsäker? 

- Vad är din plan för att regionen åter ska kunna öppna samtliga stängda 

vård platser? 

- När finns ett nytt arbetstidsavtal på plats? 

Margareta Winberg (S) 


